
Zápisnica zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného v DK 

 v Slovenskom Grobe dňa 22.06.2015 o 18:00 hod. 
 

 

 

Prítomnosť starostu, poslancov, hlavnej kontrolórky podľa prezenčnej listiny. Prítomných 

bolo aj 7 občanov obce. 

 

1. Starosta obce Bc. Štefan Gašparovič privítal prítomných a otvoril zasadnutie. 

 

2. Starosta navrhol za zapisovateľa zápisnice: zamestnanec OÚ Slovenský Grob p. 

Martina Jajcayová, overovateľov zápisnice: poslanec Ing. Štefan Gašparovič a Mgr. 

Ján Juran, OZ berie na vedomie,  

za navrhovateľov Ing. Viktor Veselovský a Dezider Slezák , schválené uznesením č. 1, 

Za: 9 Proti : 0 Zdržal sa : 0 

Ing. Viktor Veselovský navrhol zmenu v bodoch programu, vymeniť poradie bodu 8. 

a 9. programu, tiež bodov 15. a 16. programu rokovania. Schválené uznesením č. 2. 

Za: 9 Proti : 0 Zdržal sa : 0 

3. Správu z kontroly plnenia uznesení za II.polrok roku 2014 predniesla pani kontrolórka 

Ing. Pešková, OZ zobralo na vedomie uznesením č. 3. 

Za: 9 Proti : 0 Zdržal sa : 0 

4. Správa z kontroly inventarizácie ZŠ s MŠ – predniesla Ing. Pešková, upozornila na 4 

nálezy – nesedia účtovné hodnoty so zápismi, OZ berie na vedomie uznesením č. 4. 

Za: 9 Proti : 0 Zdržal sa : 0 

5. Správa z kontroly plnenia rozpočtu II.polrok 2014 – predniesla Ing. Pešková, 2 malé 

nálezy, OZ berie na vedomie uznesením č.5. 

Za: 9 Proti : 0 Zdržal sa : 0 

6. Návrh plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2015, predniesla Ing. Pešková, OZ 

schválilo uznesením č. 6. 

Za: 9 Proti : 0 Zdržal sa : 0 

7. Stanovisko HK k záverečnému účtu obce za r. 2014 predniesla Ing. Pešková, 

doporučila schváliť, OZ berie na vedomie uznesením č. 7. 

Za: 9 Proti : 0 Zdržal sa : 0 

8. Správa audítorky k účtovnej uzávierka za rok 2014, predniesol starosta obce.OZ 

zobralo na vedomie uznesením č.8.             

Za: 9 Proti : 0 Zdržal sa : 0 

9. Záverečný účet obce predniesol Bc. Gašparovič, starosta obce, doplnil Ing. 

Veselovský a Ing. Pešková, kontrolórka obce., doporučila schváliť bez výhrad, OZ 

uznesením č. 9 záverečný účet obce a celoročné hospodárenie bez výhrda, použitie 

prebytku bežného a kapitálového hospodárenia za rok 2014 vo výške 75430,58 e 

a použitie kladného zostatku finančných operácií za rok 2014 cvo výške 98579,91 € na 

tvorbu rezervného fondu. 

Za: 9 Proti : 0 Zdržal sa : 0 



10. Plat starostu obce - návrh predniesol Ing. Viktor Veselovský, tvorba platu podľa 

zákona o právnom postavení starostov, naposledy sa schvaľoval na ustanovujúcom 

OZ, navrhol zvýšiť plat o 47 %, v celkovej výške 2498 € od 01.07.2015. 

Schválené uznesením č. 10. 

Za: 9 Proti : 0 Zdržal sa : 0 

11. PHSR – predniesol starosta obce, OZ schválilo uznesením č. 11. 

Za: 9 Proti : 0 Zdržal sa : 0 

12. Zámer nakladania s nehnuteľnosťami p. Válek, predniesol starosta, OZ schválilo 

uznesením č. 12 podľa predloženého návrhu uznesenia 

Za: 9 Proti : 0 Zdržal sa : 0 

13. Dodatok k zmluve – spoločný stavebný úrad – zmena štatutárov + percentuálny podiel 

počtu obyvateľov, OZ zobralo na vedomie uznesením č.13 

Za: 9 Proti : 0 Zdržal sa : 0 

14. Zmluva o spolupráci General Development, s.r.o. – cyklochodník od Zátišia po 

Pažitnú ulicu – investor bude financovať, obec bude stavebník (pozemky od 

Pozemkového fondu), OZ zobralo na vedomie uznesením č. 14. 

Za: 9 Proti : 0 Zdržal sa : 0 

15. Rozpočtové opatrenie na úpravu rozpočtu č.2, predniesol starosta obce podľa návrhu 

pripraveného Ing. Balážovou, OU schválilo uznesením č.15. 

Za: 9 Proti : 0 Zdržal sa : 0 

16. Dotácia pre MO MSW Slovenský Grob vo výške =800,- € schválilo OZ uznesením č. 

16. 

Za: 9 Proti : 0 Zdržal sa : 0 

17. Rôzne – bod nebol naplnený 

18. Do diskusie sa zapojili zúčastnení občania : 

- požiadavka od obyvateľky na detský kútik – radi by na jeseň začali fungovať, 

prísľub od starostu a zástupcu starostu na fungovanie, ešte sa bude organizovať 

stretnutie na OÚ 

- otáčanie automobilov na Obchodnej ulici, návštevníci si mýlia ulicu s Gálikom aj 

odbočkou na Viničné (premaľovať reklamu), iniciovať stretnutie s Ing. Kubaliakom 

ohľadne riešenia dopravnej situácie pomocou značenia ? retardéra ? 

- cyklotrasa ? – ako je projekt ďaleko ?, na hodoch sa spýtame Ing. Pavla Freša, ako je 

projekt ďaleko 

- prístavba škôlky ? – odpovedal pán starosta(že sme získali dotáciu, kolaudácia by 

mala byť na jar 2016) 

- Monari – či tam bude detské ihrisko ? – starosta prisľúbil najneskôr budúci rok, aj by 

si založili OZ a snažili by sa získať peniaze formou dotácie 

- požiadavka na vývoz KO cez letné mesiace každý týždeň, aj by si priplatili – poveriť 

pani Kostolanskú zistením možností v súlade s VZN o odpadoch 

- otázka na používanie miestneho rozhlasu ?, či sa uvažuje o vybudovaní aj v Monari, 

odpovedal starosta a zástupca starostu, ide o náročnú investíciu 

- otázka na frézovanie cesty? – prečo sa neopravujú úseky, ktoré sú viac zničené, 

starosta objasnil, že tam budeme ešte robiť kanalizáciu a nedostali by sme povolenie 

na rozkopávku, ak by bola nová komunikácia  

- otázka na obmedzenie prejazdu kamiónov 

- kanalizácia na Hlavnej ulici – ponuka p. Gajdoš – zistiť cenovú ponuku 

 



 

19. Starosta ukončil zasadnutie, poďakoval za účasť a podnety. 

 

 

navrhovatelia : Ing. Štefan Gašparovič, Mgr. Ján Juran 

 

zapisovateľ : Bc. Martina Jajcayová 

 

overovatelia : Ing. Viktor Veselovský, Dezider Slezák 

 

 

starosta obce : Bc. Štefan Gašparovič  

 


